
Närvarande: 

Lars Henriksen, ordförande 

Lars Håkansson, kassör 

Lina Falk, sekreterare  

Peter Mattsson, hästskovarpa 

Mikael Nilsson, gotländska idrotterna 

Bernt Augustsson, valberedningen 

Jan Larsson, adj. kansliet, varpakonsulent 

 

Med anmält förhinder: 

Ylva Mellin, vice ordförande 

 

Protokoll nr 6 fört vid Svenska Varpaförbundets VU-möte 2024-12-05 

 

§ 76. Mötets öppnande. 

Ordförande Lars Henriksen välkomnade alla till dagens VU-möte.  

§ 77. Fastställande av dagordning. 

Mötet beslutade att godkänna dagordningen.  

§ 78. Protokolljustering. Protokoll 2024-11-06. 
Protokollets beslut gicks igenom och godkändes därefter. 
 
§ 79. Skrivelser 
Postlistan har bifogats dagens sammanträde och godkändes. 
 
Åtgärdslistan som har justerats, gicks igenom och godkändes därefter.  
 
§ 80. Licenser/Övergångar  
Inga aktuella övergångar att hantera. 
 
§ 81. Återstartsstöd.  
Under styrelsesammanträdet 23-24/11 fick en arbetsgrupp i uppdrag att se över hur 
kvarvarande återstartsmedel för 2024 kan disponeras. Följande förslag presenterades:  
 
1. Stöd till ungdom och juniorlicens samtliga föreningar. 500 kronor 
styck, 82 stycken. Summa 41 000 kronor 

2. Stimulansbidrag till föreningar för att utveckla verksamheten och öka 
LOK-stöds aktiviteter. Summa 33 000 kronor.  
 

3. Extra LOK-stöd till föreningar som baseras på sökta LOK-stöd under verksamhet våren 
2024. Burs GoIF 2165 kronor, Essendonn88 2545 kronor, Hablingbo IK 592 kronor, RBU 
Gotland 1625 kronor, Stånga IF 1090 kronor, Vallstena IF 452 kronor, Föreningen Gutnisk 
Idrott 300 kronor, Västergarn IF 2822 kronor, Östergarns IK 1170 kronor.  
Summa 12 761 kronor. 
 
 



4. Utbetalning av verksamhetsutvecklingsstöd enligt följande: 

- Gotlands Varpaförbund, 30 000 kr 

- Föreningen Gutnisk Idrott, 30 000 kr 

- Svenska Hästskovarpaförbundet, 30 000 kr. 
Summa 90 000 kr. 

Medlen skall användas för rekryteringsinsatser med fokus på ungdomar och för att få i gång 
ökade LOK-stödsaktiviteter. 

En projektplan från verksamheterna med en tidsplan ska inkomma till förbundet. 

Användningen av medlen kommer att följas upp av SVF både vad gäller resultat och 
ekonomi.  

5. Inköp av 40 000 pinnar, 20 000 kronor. Inköp av 5 000 nabbar, 5 000 kronor.  
Summa 25 000 kronor. 

6. Inköp av ungdom och juniorvarpor för ett värde av 14 000 kronor. 

Totalsumma 215 761 kronor. 
 
VU beslutade enligt ovan förslag. 
 
VU beslutade att Information ska gå ut via mail till samtliga av dessa föreningar i samband 
med utbetalning. 
 
§ 82. Rapporter 
Ordförande 

• 23-24/11. Deltagit som ordförande vid styrelsesammanträde (Höstkonferens) i 
Stockholm 

• 25/11. Arbetsmöte. Teams. Fördelning av RF-stöd 
• 2/12. Dialogmöte via teams med RFSISU ordförande Anna Ivarsson 
• 2/12. Kontakt med Per Löfqvist, klart med uppdraget kring lottning inför kommande 

SM-arrangemang 2025 
• 2/12. Kontakt med Emma Jakobsson gällande avtal inför SM-arrangemangen i Stånga 

2025. Klart att skriva avtal 
• 3/12. Kontakt med Gotlands Varpaförbunds ordförande Berne Appelqvist i diverse 

intressanta frågor 
• Löpande arbete 

Sekreterare 

• Deltagit på samt skrivit protokoll för styrelsesammanträde 23-24/11 
 

Kassör  

● Deltagit på styrelsesammanträde 23-24/11 
● 25/11. Arbetsmöte. Teams. Fördelning av RF-stöd. 

 
 



 
 
 

Peter Mattsson 

• Deltagit på styrelsesammanträde 23-24/11 

• 25/11. Arbetsmöte. Teams. Fördelning av RF-stöd. 
 

Mikael Nilsson 

• 4/12 Projektgruppen  
Projektgruppen har haft möte. Ett utskick kommer att göras innan jul till de 
föreningar som tidigare deltagit på projektgruppens möten. Information om att 
projektgruppen önskar intresseanmälningar från föreningar kring att man önskar 
delta i projektet 

• 27/11 möte Tomas Jansson Lok och studier  

• 25/11 Arbetsmöte 

• Rapportering från riksidrottsmötet 8-10/11. Många bra diskussioner och utbyte med 
andra förbund. Ämnen som diskuterades var bl.a. trygg idrott och strategi 2025. 
Fördjupad rapport kan läsas i Nabben.  

 

Varpakonsulenten 

Har gjort: 

• Arbete med och inför höstkonferensen 
• Arbete höstkonferensen efterarbete 
• Verksamhetsberättelse 
• Nabben 
• Licenser 
• Bokning av förbundsmöte 
• Löpande arbete 

 
Bernt Augustsson 
Valberedningens arbete inför förbundsmötet fortsätter.  
 
VU beslutade att en diskussion kring SVF tre olika grenar kommer att diskuteras på 
kommande styrelsesammanträde i mars 2025.   
 

§ 83. SM 2025 och framåt 

Inget nytt.   

 

§ 84. Ekonomi, Projektstöd 65+, Vuxenstöd, LOK-stöd, Idrottsmedel. 

Inget nytt. 

 

§ 85. Beslut om inköp 

Inget nytt.  

 

 



§ 86. Nabben 

Nabben nr 1/25 har manusstopp den 15 februari. En uppmaning att samtliga skriver 

någonting till kommande Nabben.  

 

§ 87. Förbundsmöte 29-30 mars 2025 

En önskan om att så många som möjligt försöker att delta fysiskt.  

 

VU beslutade att information till föreningar om sista datum för anmälan till förbundsmötet 

ska gå ut via mail, hemsidan samt i Nabben.   

 

§ 88. Övriga frågor 

Julklappar 

Julklappen är utskickade till samtliga styrelsemedlemmar på fastlandet. 

§ 89. Nästa VU-möte  

Nästa VU-möte blir den 15 januari 

§ 90. Mötets avslutning. 

Lars Henriksen tackade för ett bra möte, önskade samtliga en God Jul och ett gott Nytt år 

och avslutade därefter mötet. 

 

5 december 2024 

 

Ordförande Lars Henriksen   Sekreterare Lina Falk 

 

_____________________   ____________________ 

 


